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PROTOKÓŁ NR VII/2007 

z VII sesji RADY MIASTA GDA ŃSKA 

która odbyła si ę w dniu 26 lutego 2007 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gda ńsku 

ul. Wały Jagiello ńskie 1 
 
 
 
Początek obrad godz. 9.00 
Na stan 33 radnych w sesji udział wzięło 33 radnych 
 
(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 
 
 
 
 
 
 

PUNKT 1  
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
 
 

Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska BOGDAN OLESZEK  
Otworzył i przewodniczył obradom Sesji Rady Miasta Gdańska. 
 
Radny - BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Proszę Państwa VII sesja RMG, przewidywana przerwa od 13.00-14.00. 
Witam wszystkich radnych, witam gości zaproszonych, witam młodzieŜ, 
która nas dzisiaj licznie odwiedziła tu w Radzie. Bardzo serdecznie 
witam. I przechodzimy do spraw regulaminowych.  
Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o zdjęcie z porządku 
obrad: 
Projektu uchwały druk nr 102, tj. ppkt 6 w pkt. 4 
Projektu uchwały druk nr 73, ppkt 19 w pkt. 4 
Projektu uchwały druk nr 104, ppkt. 34 w pkt. 4 
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Radny – KRYSTIAN KACZMAREK  
Panie Przewodniczący. 
Wysoka Rado. 
Pani Prezydent. 
Troszkę jestem zdziwiony likwidacją szkół budowlanych, bo jak 
wiadomo, jak wszyscy widzą to obecnie Gdańsk i cała Polska jest 
jednym placem budowy. Buduje się coraz więcej dróg, coraz więcej 
mieszkań, a brakuje nam fachowców, a szczególnie fachowców z 
wykształceniem zawodowym, czyli murarzy, zbrojarzy no i w innych 
zawodach budowlanych. TakŜe uwaŜam, Ŝe powinniśmy się troszkę 
zastanowić. JeŜeli mamy szkoły budowlane kształcące na poziomie 
zasadniczym, średnim. Po prostu zastanowić się czy je likwidować. Ja 
bym był przeciwny temu. JeŜeli chodzi o likwidację zasadniczej szkoły, z 
uwagi na to, Ŝe gdyby pani Prezydent byłaby uprzejma nie likwidować 
technikum, to ja się wstrzymam od głosu, w innym wypadku będę 
głosował przeciwko. TakŜe mam propozycję taką, Ŝeby się gruntownie 
zastanowić czy likwidować szkoły budowlane, bo jak wiadomo 
fachowców brakuje i to wszyscy widzimy jak to wygląda. Dziękuję 
bardzo. 
 
KATARZYNA HALL – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Mamy w naszym mieście ofertę dokształcenia bodaj we wszystkich 
zawodach budowlanych. W szkołach budownictwa, które kształcą na 
poziomie zasadniczym mamy ponad 1000 miejsc, ponad 1000 uczniów 
moŜe się kształcić. Obecnie kształci się połowa tego. Ten budynek jest w 
połowie wypełniony, nie dlatego, Ŝe nie mamy ochoty kształcić w 
zawodach budowlanych, tylko dlatego, Ŝe uczniowie po prostu nie 
wybierają kształcenia w tym zawodzie. Zachowujemy ofertę kształcenia 
w zawodach budowlanych wszelkich, w szkołach budownictwa, które są 
we Wrzeszczu, mają bardzo dobrze wyposaŜoną bazę we wszelkich 
specjalnościach budowlanych w partnerstwie z przedsiębiorstwami, 
którzy zainwestowali w specjalistyczne warsztaty. Naprawdę ta szkoła 
moŜe być wizytówką na miarę ogólnopolską, jeŜeli chodzi o jakość 
wyposaŜenia warsztatów szkolnych w branŜy budowlanej. Nasza oferta 
jest dwukrotnie taka jak popyt do kształcenia się. Jak widać szkoła na 
Powstańców, przez 2 lata nie udało jej się zrobić naboru. Szkoła na 
Grunwaldzkiej, w zawodowej branŜy, rok rocznie kilka klas przyjmuje, nie 
tyle ile by chciała, ale przyjmuje. I tam dalej będziemy przyjmować. 
Właśnie decyzja jest ze względu na to, Ŝe tam jest ta baza naprawdę 
bardzo dobra, Ŝe tam ta szkoła ma być tą wiodącą w branŜy budowlanej. 
Na dziś ta szkoła po prostu, ta decyzja Państwa o tym zamiarze 
likwidacji jest likwidacją szyldu, który de facto nie ma uczniów, takŜe nie 


